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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Johan Forssell (M)

2024/25:13 Kvotflyktingar

Tidöpartierna har kraftigt sänkt antalet kvotflyktingar som Sverige varje år ska 
ta emot från 5 000 till 900. Vi i Miljöpartiet har protesterat mot detta. 

Under förra året togs emellertid inte ens 900 kvotflyktingar emot. Av olika skäl 
fick enbart 541 kvotflyktingar skydd i Sverige, det vill säga 359 färre än 
regeringens beslutade antal. Antalet människor som är extremt utsatta i 
flyktingläger runt om i världen är stort, och kvotflyktingsystemet är många 
gånger den enda säkra och lagliga vägen till skydd.

Jag vill därför ställa följande fråga till statsrådet Johan Forssell:

Avser statsrådet och regeringen i stället att verka för att ta emot ytterligare 359 
personer under 2024?

………………………………………

Annika Hirvonen (MP)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-12
Besvaras senast
2024-09-18 kl. 12.00


